

Title (en)  
Roof covering panel.

Title (de)  
Dacheindeckungsplatte.

Title (fr)  
Panneau de couverture.

Publication  
**EP 0568766 A1 19931110 (DE)**

Application  
**EP 93101306 A 19930128**

Priority  
DE 9202594 U 19920228

Abstract (en)

The invention relates to a roof covering panel (1) which is fitted with baseplate (G) and dome (4) and is intended for the passage of a two-part tube (2) which reaches above the panel and can be adjusted in terms of inclination. The correspondingly dimensioned passage hole configured as a slot (L) is arranged in the top region of the dome exhibiting an upper side in the form of a cupola and, on the tube (2), there is seated a hood part which is of appropriate shape, rests on the upper side of the dome (4) and above which there is located a coupling point which connects the upper tube part to the lower tube part. Securing of the hood part resting on the dome (4) is effected by bearing noses (12) which are located in the region of the underside of the roof covering panel (1) and engage in each case into a pivot-pin groove (11) in the inner surface of the side walls (4') of the dome (4). In order to achieve a design which is favourable for mounting, the invention proposes that it be possible to angle the bearing noses (12) into the interior, which is closed off towards the bottom, of the pivot-pin groove (11). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine mit Grundplatte (G) und Dom (4) ausgestattete Dacheindeckungsplatte (1) zur Durchführung eines bis oberhalb derselben reichenden, neigungsverstellbaren, zweiteilig gestalteten Rohres (2), wobei das entsprechend bemessene, als Langloch (L) gestaltete Durchtrittsloch im Scheitelpunkt des eine kuppelförmige Oberseite aufweisenden Domes angeordnet ist und am Rohr (2) ein formpassend gestaltetes, auf der Oberseite des Domes (4) aufliegendes Haubenteil sitzt, oberhalb welchen Haubenteils eine das obere Rohrteil mit dem unteren Rohrteil verbindende Kupplungsstelle liegt, wobei die Aufeinanderlage des Haubenteils auf dem Dom (4) durch im Bereich der Unterseite der Dacheindeckungsplatte (1) liegende Lagernasen (12) gesichert ist, die in je eine Scharnierzapfenkehle (11) der Innenseite der Seitenwände (4') des Domes (4) eingreifen, und schlägt zur Erzielung einer montagegünstigen Ausbildung vor, daß die Lagernasen (12) in den nach unten hin verschlossenen Raum der Scharnierzapfenkehle (11) einwinkelbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04D 13/14; E04D 1/30**

IPC 8 full level

**E04D 1/30** (2006.01); **E04D 13/14** (2006.01); **E04D 13/147** (2006.01); **E04F 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E04D 1/30** (2013.01 - EP US); **E04D 13/1471** (2013.01 - EP); **E04D 1/2916** (2019.07 - EP US); **E04D 1/2918** (2019.07 - EP US);  
**E04D 2001/307** (2013.01 - EP US); **E04D 2001/309** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [YD] EP 0433536 A1 19910626 - KLOEBER JOHANNES [DE]
- [Y] FR 2600101 A1 19871218 - LAHERA GEORGES SARL [FR]
- [A] DE 3937571 A1 19910516 - FRIEDRICH WIEGAND GMBH [DE]
- [A] FR 2320401 A1 19770304 - KLOBER JOHANNES [DE]
- [A] EP 0265102 A1 19880427 - LEONARD JEAN JACQUES [ZA]
- [A] GB 1463309 A 19770202 - COX LTD W J

Cited by

EP1215448A3; EP1154093A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0568766 A1 19931110; EP 0568766 B1 19960529**; AT E138716 T1 19960615; CZ 284153 B6 19980812; CZ 29893 A3 19931013;  
DE 59302727 D1 19960704; DE 9202594 U1 19930624; PL 297866 A1 19930906

DOCDB simple family (application)

**EP 93101306 A 19930128**; AT 93101306 T 19930128; CZ 29893 A 19930226; DE 59302727 T 19930128; DE 9202594 U 19920228;  
PL 29786693 A 19930225